
ZÁPISKY Z JEDNÁNÍ PEDAGOGICKÉ RADY 30.11.2015
• Diskutovali jsme o nové podobě ankety. Proběhlo orientačnı́ hlasovánı́, zda v anketě majı́ být doplňkové

otázky nebo pouze jedna souhrná čı́selná otázky k předmětu a učiteli a jedna textová otázka k předmětu a
učiteli. Závěr: většina Pedagogické rady je pro doplňkové otázky.

• Diskutovali jsme způsob kontroly studijnı́ch plánů studentů v programu Erasmus před jejich přı́jezdem na
MFF.
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